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Valtuutettu Marko Haakanan ynnä muiden valtuustoaloite virkistysuimala Vesikon allashissin
käytöstä

1576/12.04.01/2017

KV 25.09.2017 § 119

Valtuutettu Marko Haakana jätti 25.9.2017 kaupunginvaltuuston puheenjoh-
tajalle valtuustoaloitteen virkistysuimala Vesikon allashissin käytöstä.

Valtuustoaloitteen olivat allekirjoittaneet myös Harri Hölttä, Anne Mikkola,
Hanna Martikainen, Martti Surakka, Mika Piironen, Martti Juntunen, Maria
Roivas, Antti Kainulainen, Sanna Heinonen, Mira Laakkonen, Ari Tielinen,
Antti Saarelainen, Oskari Korhonen, Milena Varis, Alia Dannenberg, Anni
Järvinen, Sari Koskinen, Jere Nuutinen, Petteri Tahvanainen, Marjatta Räty ja
Päivi Eteläpää.

Päätös:
Lähetettiin kaupunginhallituksen valmisteltavaksi.

HYVOLK § 15
Aloitteessa esitetään Virkistysuimala Vesikon rata-altaan allashissin
käyttäjien kuulemista ja tarvittavia toimenpiteitä hissin toimivuuden
varmistamiseksi.

Liikuntapalveluissa päädyttiin tarkastelemaan uuden allashissin hankinta-
mahdollisuuksia. Laitospäällikkö Pentti Ryhänen ja Joensuun kaupungin tila-
keskuksen suunnittelija Hanna Matikainen selvittivät eri
allashissivaihtoehtojen soveltuvuutta nykyisen tilan puitteissa.
Hankintavaihtoehdoiksi jäivät tasohissi ja tuolihissi.

Liikuntapalvelut järjesti 28.11.2017 keskustelutilaisuuden allashissivaihtoeh-
doista. Tilaisuuteen osallistuivat liikuntajohtaja Timo Heinonen,
laitospäällikkö Pentti Ryhänen, liikuntakoordinaattori Olga Wasenius,
Joensuun Validia-talon edustaja Eero Hiltunen, vammaisneuvoston jäsen Salli
Alajuuma, avustaja Minna Sinkkonen sekä vammaisneuvoston jäsen ja
Joensuun seudun invalidit ry:n hallituksen jäsen Raija Kortelainen.
Tilaisuudessa sovittiin, että vaihtoehdot esitellään myös vammaisneuvoston
kokouksessa 14.12.2017.

Vammaisneuvoston kokouksen pöytäkirjaan kirjattiin vammaineuvoston pää-
töksenä: ” Vammaisneuvosto piti tasohissiä parempana ja monipuolisempana,
joskin kalliimpana, vaihtoehtona ja päätti lausuntonaan esittää sen hankintaa.”

Uusi allashissi asennetaan kesällä 2018 Vesikon vuosihuollon yhteydessä.

Valmistelija: liikuntajohtaja, liikuntakoordinaattori



Hyvinvointijohtajan päätösehdotus:
Hyvinvointilautakunta päättää ehdottaa kaupunginhallitukselle ja edelleen
kaupunginvaltuustolle, että kaupunginvaltuusto päättää antaa edellä olevan
vastauksena Marko Haakanan ynnä muiden valtuustoaloitteeseen.

Päätös:
Hyväksyttiin yksimielisesti.

KH 26.02.2018 § 81

Kaupunginjohtajan päätösehdotus:
Kaupunginhallitus ehdottaa, että kaupunginvaltuusto päättää

merkitä edellä olevan vastauksena valtuutettu Marko Haakanan ynnä muiden
valtuustoaloitteeseen ja todeta aloitteen loppuun käsitellyksi.

Päätös:
Hyväksyttiin yksimielisesti.

KV 26.03.2018 § 40
Ehdotus:
Kaupunginhallitus ehdottaa, että kaupunginvaltuusto päättää

merkitä edellä olevan vastauksena valtuutettu Marko Haakanan ynnä muiden
valtuustoaloitteeseen ja

todeta aloitteen loppuun käsitellyksi.

Keskustelu:
Asiassa käytiin keskustelu, jossa kaksi valtuutettua käytti puheenvuoron.

Keskustelussa ei tehty päätösehdotuksesta poikkeavia esityksiä.

Päätös:
Hyväksyttiin yksimielisesti.


